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у наголошеній позиції – [a]

у ненаголошеній позиції – [ɐ]

Portugal - 
Португалія

сasa - 
дім 4



C + A, O, U + приг. = [K]
C + E, I = [S]

cão - 
собака cinema - кіно

G + A, O, U + приг. = [Г]
G + E, I = [Ж]

golo - гол
gelado - 

морозиво
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- це, фактично, S

Тільки стоїть перед a, o, 
u

calças - 
штани

canção - 
пісня
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Читається як [S]:

На початку 
слова

Коли подвоєна

Між приг. і голос./після 
префіксу

Читається як [Z]: Між голосними

7casas altas



Читається як [Ш]:

 У кінці слова

Перед приг.

Перед c, q, f, p, t 
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Читається як [Ж]:

 Перед b, v, d, g, l, z, m, n, 
r
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Особливостей не мають

bom/bem
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ж jogo - 
гра
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Z = 
[з]:

Z = 
[ж]:

 На початку

 Між голосними

azul - синій

zebra - зебра

 Перед b, d, g, l, 
m, n, r, v

Luz do dia – 
денне світло
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é
e

Читається як Е 

Читається як І 
E

E + A = [I]

O

У слові читається як [е]
У кінці слова не читається

compreender - розуміти

Ela é linda – вона гарна
Mãe e pai – мама і тато 13



 в ненаголошеній позиції – У 

 в наголошеній позиції – О 

gato - кіт

copo - стакан
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Не читається на початку слова
hora - 

година
Відіграє функцію м’якого знаку 

у таких сполученнях: lh, nh

ninho - гніздо
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[Ш
]

chá - чай

caro - дорогий

carro -машина

[Qu] + A або О = [куа], 
[куо]

[Qu] + E або I = [ке], [кі]
que - що
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На початку/
коли подвоєна
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Завжди краще перевірити (ш; кс; з; 
с)

yoga - йогаkiwi - ківі



ДЯКУЮ ЗА УВАГУ!

Зустрінемось!


